
 
Gennep: geen extra aanpak vrachtverkeer op Zwarteweg 

GENNEP - Er komen geen extra maatregelen om de Zwarteweg in Milsbeek veiliger te 
maken. De Gennepse wethouders zijn het daarover eens geworden. Burgemeester Peter de 
Koning van Gennep is het niet met dat besluit eens. In maart moet de Gennepse politiek zich 
uitspreken over de kwestie. 

De kwestie Zwarteweg is een hoofdpijndossier. Over de route rijdt veel zwaar vrachtverkeer. 
In 2014 is een plan voor het aanleggen van een rondweg om Milsbeek die het probleem zou 
moeten oplossen afgeschoten. Sindsdien zoekt Gennep naar een oplossing van de 
problemen met veiligheid, verkeers- en geluidsoverlast op de Zwarteweg.  

Actiegroep Geen Zand Erover houdt voet bij stuk en wil nog steeds een rondweg om 
definitief van de overlast verlost te zijn. Die komt er dus niet.  

Maatregelen 
Volgens wethouder Jan Welles is al een aantal maatregelen getroffen om de overlast te 
verkleinen. ,,Er komt een flitspaal terug op de Zwarteweg. En we hebben de tellussen die in 
de weg liggen weer kunnen activeren zodat er tellingen kunnen plaatsvinden. Ook is er een 
nieuwe smiley opgehangen die signaleert of iemand zich aan de maximumsnelheid van 60 
kilometer buiten de bebouwde kom houdt. Met chauffeurs van ontzander Teunesen hebben 
we goede afspraken kunnen maken. Dat gaat heel goed. Zij houden zich netjes aan de 
regels. 

Geen actie 
Extra maatregelen die wel zijn onderzocht maar niet tot actie leiden zijn er ook. Welles: ,,We 
hebben gekeken of we het vrachtverkeer van en naar Groesbeek over de Zwarteweg kunnen 
verbieden. Maar dat blijkt geen haalbare kaart. Dat zou weer zorgen voor extra overlast van 
vrachtwagens in Ven-Zelderheide die om moeten rijden. Eenrichtingsverkeer is ook de 
oplossing niet. Dan zouden vrachtwagens mogelijk door de kern van Milsbeek gaan rijden.’’ 

Het verlagen van de snelheid op de Zwarteweg binnen de bebouwde kom tot 30 kilometer 
per uur, werkt volgens Welles ook niet. ,,Dan ontstaat nog meer geluidsoverlast van 
vrachtwagens die moeten remmen en weer optrekken voor de drempels.’’  

Vergoeden 
Extra geluidsmaatregelen komen er ook niet, laat Welles weten. Onmogelijk omdat de 
woningen relatief dicht bij de weg staan. ,,En bewoners willen geen muur in hun 
tuin.’’Isolerende maatregelen aan de woningen vergoeden zal ook niet gebeuren. Volgens de 
jongste geluidsmetingen worden geen normen overschreden, laat Welles.  
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